
Agent Boriniego: Fabio spełnił swoje marzenia
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Fabio Borini może spać już spokojnie. Dziś stało się to, o czym powtarzał

wielokrotnie sam zawodnik i jego agent. Borini stał się w całości

własnością Romy. Agent gracza, Marco De Marchi udzielił wywiadu dla 

tuttomercatoweb.com, w którym nie krył zadowolenia z finału,

 

- Jesteśmy bardzo zadowoleni, gdyż ostatecznie Fabio spełnił swoje marzenia, które

miał od początku czyli stanie się w całości graczem Romy. Mieliśmy nadzieję, że

obydwa kluby osiągną porozumienie w taki sposób, że transfer będzie obarczony

mniejszą adrenaliną niż koperty. Jednak tak właśnie się stało... Jesteśmy świadomi,

że Roma dała poważny sygnał i w konsekwencji chłopak jest naprawdę szczęśliwy z

epilogu. Zrobi wszystko, aby odwzajemnić zaufanie i stać się ważnym elementem

Romy.

 

Jeśli zostałby w Parmie, Liverpool i Inter byłby naprawdę gotowe na

pozyskanie twojego podopiecznego?

- Kiedy gracze wychodzą na pierwszy plan tak jak stało się z Fabio, Destro,

Verrattim, jest oczywistym, że czołowe kluby pozostają zawsze czujne. Trzeba by

zapytać Parmę. Jak powiedział Ghirardi, napłynęły oferty, jednak my byliśmy

skupieni do samego końca na definitywnym przejściu do Romy i jesteśmy szczęśliwi,

że się tak stało.
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